
Vragen van de VVD Leeuwarden voor de actualiteit van 13 september 
 
Geacht College, 
 
Afgelopen weken is er via verschillende kanalen informatie verspreid over de invoering van de Ja-
sticker in de gemeente Leeuwarden. Informatie over de invoering wordt gedeeld op onder andere de 
website (https://www.leeuwarden.nl/afval-en-recycling/antireclamesticker-op-uw-brievenbus/) en in 
Huis aan Huis Leeuwarden. Inwoners worden via die kanalen ingelicht over het nieuwe systeem dat 
per 1 oktober in zal gaan. Door het plakken van een sticker zouden inwoners hun voorkeur kenbaar 
kunnen maken. Spotta, verantwoordelijk voor het overgrote deel van het verspreiden van folders in 
de gemeente Leeuwarden, gaat over op een digitaal systeem. Inwoners moeten online hun voorkeur 
doorgeven via inmijnbus.nl. Vanaf 1 oktober zal alleen worden gekeken naar de digitale voorkeur. De 
sticker op de brievenbus is daarmee voor folders van Spotta overbodig geworden. Dat de sticker 
overbodig is voor het meerendeel van de folders wordt door de gemeente Leeuwarden nergens 
duidelijk gemaakt. Uit de informatie van gemeente Leeuwarden lijkt het plakken van een sticker 
voldoende te zijn voor het kenbaar maken van een voorkeur. De invoering van de Ja-sticker zorgt 
hierdoor voor verwarring, verrommeling en verspilling. Over deze ontwikkeling heeft de VVD 
Leeuwarden de volgende vragen. 
 

1. Is het College op de hoogte van het digitale systeem van Spotta dat vanaf 1 oktober in zal 
gaan?  

2. Zo ja, sinds wanneer is het College hiervan op de hoogte en waarom worden zowel de Raad 
als onze inwoners hier verkeerd over geïnformeerd?  

3. Inwoners worden door de informatie van de gemeente Leeuwarden in de waan gelaten dat 
het plakken van een sticker voldoende is voor het kenbaar maken van hun voorkeur. Hoe gaat 
het College onze inwoners op de juiste manier informeren in deze al lopende campagne? 

4. Nog geen half jaar geleden heeft de Raad gedebatteerd over de invoering van de Ja-sticker. 
Partijen hebben daar met de toen beschikbare kennis gehandeld. Nu Spotta over zal gaan op 
een digitaal systeem is de sticker bijna overbodig. Het huidige systeem had deze ontwikkeling 
niet in de weg gezeten. Zorgt deze ontwikkeling voor een gewijzigd inzicht van het College 
over het invoeren van een nieuw systeem? 

https://www.leeuwarden.nl/afval-en-recycling/antireclamesticker-op-uw-brievenbus/

